
Uvoz se še vedno splača
Odbor za razvoj in planiranje gospodarstva prl Gbspodarski

zbornici občin Ijubljanskega območja je v začetku oktobra med
drugim razpravljal tudi o zunanjetrgovinski menjavi. Med drugim
je bilo na seji rečeno, da se številnim OZD še vedno zelo splača
uvažati reprodukcijski material, ga dodelati in prodajati na doma-
čem tržišču kot finalne izdelke. V nasprotju s terti pa izvozniki
nimajo dovolj velike stimulacije, in često izvažajd te zato, dasi
pridobijo devize za nujno potreben uvoz. Da bi to celotno vpraša-
nje uvoza in izvoza, kot tudi predlaganih ukrepov čimbolj ocenili
ter morda dali nove predloge, so sklenili pripraviti pogovore s
predstavniki organizacij združenega dela, ki se ukvarjajo z zuna-
njetrgovinsko dejavnostjo.


